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ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
EXTRAORDINÀRIA 5/2015 

 

Núm. de sessió: 5/2015 

Data: 26 de març de 2015 

Hora de començament: 12 h 00 min 

Hora d’acabament: 13 h 30 min 

 

Membres 

Assisteixen: Rosa Argelaguet, Maria Rosa Giralt, Joan Antoni López, José Miguel 
Giménez, Josep Maria Cors, Josefina Pla, F. Xavier de las Heras, José Juan de Felipe, 
Pere Palà, Montserrat Pons, Joan Jorge, Josep Maria Rossell, Toni Dorado, Maria 
Chavarría i Raquel Ibarz. 

S’excusen: David Parcerisa, Maria Albina Puente i Xavier Gamisans. 

No assisteixen: Conxita Lao, Montse Solé i Oriol Canyadell.  

Convidats: Josep Oliva i Beatriz Álvarez.  

 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Informe de la Directora 

2. Nou repartiment d’espais de l’EPSEM 

3. Assumptes sobrevinguts 

4. Torn obert de paraules 

 

Desenvolupament de la reunió 

 

1. Informe de la Directora 

 

La Directora explica que s’ha reunit amb la Sra. Irene Rigau, Consellera d’Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya. Des de la Generalitat es farà difusió dels tallers per a 
professors de secundària i se’ns ha proposat de realitzar unes colònies tecnològiques. A 
nivell d’ensenyament secundari també hi ha hagut reunions a nivell dels Cicles Formatius, 
s’informa que a Súria s’oferirà un Cicle Formatiu de Grau Mig en Indústries Extractives, 
fins ara només es feia a Mollerussa, i també s’està preparant un Cicle Formatiu de Grau 
Superior en l’àmbit miner com a continuació de l’anterior. En aquest darrer cas hi ha 
interès, a banda de la pròpia EPSEM, per part de l’IES Lacetània i l’associació ProMineria. 
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També s’informa de la reunió amb el Sr. Francesc Santasusana, president del Consell 
Executiu del CTM, on s’ha parlat de la necessitat d’establir una col·laboració fluïda en 
matèria de recerca. 

Seguidament, la Directora explica que el Col·legi d´Enginyers Tècnics Industrials de 
Manresa (CETIM) tindrà un espai, al costat de consergeria, perquè els alumnes es puguin 
informar. 

A continuació, la Directora explica que ha mantingut una reunió amb la direcció de la 
Fundació Universitària del Bages (FUB) on l’han informada que ocuparan l’antic edifici del 
CTM quan expiri el conveni que actualment està en vigor. 

A més a més, s’informa a la Comissió sobre altres afers com ara: 

 la inauguració de la plaça d’aparcament per a cotxes elèctrics 

 els dos convenis amb l’Ajuntament de Manresa per a la realització de dos Treballs 
Fi de Grau en l’àmbit d’un estudi d’eficiència energètica per a famílies 
desafavorides 

 una reunió amb l’empresa Thor, la qual s’ha compromès a tenir estudiants en 
pràctiques 

 el projecte d’oferir una doble tutilació als estudiants de l’EPSEM en Administració i 
Direcció d’Empreses 

Finalment es comenta que a la propera Comissió Permanent es tindran apunt propostes 
sobre criteris en l’avaluació del professorat i també sobre el repartiment econòmic. 

Jorge: demana més informació sobre la conversa amb el Sr. Santasusana. 

Directora: explica que el CTM no ha demanat res concret. També es va comentar que al 
CTM tenen gent fent tasques de promoció i que potser ens podríem ajudar. 

Jorge: demana més formalisme amb coses i que s’informi quan es convidi algú a la 
Comissió Permanent. 

de las Heras: demana si hi ha finançament pels tallers de professors. 

Directora: respon que el finançament es farà a través de les inscripcions. 

Dorado: explica que han intentat parlar amb el CTM en diverses ocasions però que no hi 
ha hagut mai un clima de col·laboració en recerca, més aviat se’ns han dirigit com a 
clients a qui oferir els seus serveis. En canvi amb la Universitat de Vic la relació sembla 
que està ben encaminada. 

Directora: comenta que potser el CTM vol canviar la tendència per tenir una relació més 
col·laborativa. També comenta que es segueix treballant en el full de ruta de l’EPSEM i 
que, properament, es farà una nova proposta del Grau en Enginyeria de Mines. 

 

2. Nou repartiment d’espais de l’EPSEM 

 

La Directora explica que, arrel del projecte europeu Optimore, cal fer una reestructuració 
d’espais ja que es necessita un laboratori de processament de minerals. Per fer-ho cal 
traslladar diversos laboratoris i despatxos. Les reformes concretament seran: 

 Soterrani: desapareixen les aules S1 i S2, s’hi instal·la el laboratori de màquines 
elèctriques, el laboratori MA3, el seminari i un despatx UTG. A l’altre costat del 
passadís hi haurà el laboratri de Material i un arxiu-magatzem sota l’escala. 
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 Planta baixa: s’instal·larà el laboratori de processament de minerals on hi havia 
els laboratoris de maquines elèctriques i de màquines i motors tèrmics. Aquests 
darrer es trasllada on hi havia fins ara el laboratori de mines. Tots els associats 
d’Organització d’Empreses passen al despatx del Jordi Fortuny. En Ribera es 
trasllada a l’aula B3. Potser es passarà la UTG a les aules B1 i B2 i on hi ha la 
UTG es convertirà en una aula. Potser s’afegirà un despatx adjacent al despatx de 
direcció. 

 3r pis: es partirà l’aula 3.4 amb una paret mòbil. En Jorge es traslladarà al despatx 
del laboratori de física i en Marc Soler ocuparia el seu despatx. 

Encara queda pendent la reubicació d’algun altre despatx i s’està acabant de donar forma 
a la proposta. La reforma serà assumida per la UPC. 

Gimenez: comenta que les aules B no s’utilitzen gaire i que una aula més gran aniria bé. 
Cal aprofitar ara que fem obres per acabar-ho d’arreglar. 

de las Heras: diu que perdem aules i que ell ja ha hagut d’anar a la BCUM per fer alguna 
classe. 

Directora: diu que al soterrani hi haurà un seminari petit i que a dalt es partirà una aula. 
Tot i així, es perd una aula. 

de las Heras: manifesta que per ell les aules B són molt funcionals. 

Jorge: exposa que ell també fa servir molt l’aula B2. Espera que la direcció hagi mirat bé 
les necessitats d’aules. Diu que el seu espai de treball no apareix modificat en el plànol 

Directora: explica que en Marc Soler ha de pujar a dalt i això comporta la reubicació 
d’alguns despatxos.. 

Jorge: expressa que també li preocupa el poder fer exàmens en aules grans. Diu que els 
exàmens parcials es podrien fer fora d’horari de classe. Potser hi hauria la possibilitat de 
partir una altra aula. Diu que no calia moure en Joan Josep Rivera, però creu que estarà 
millor en un espai amb finestra. Demana què passarà amb les laboratoris quan s’acabin 
els projectes d’en Josep Mª Rossell i en Josep Oliva, tot i que seguidament admet que 
l’espai també s’aprofitarà com a laboratori docent. 

Dorado: demana si s’ha mirat l’ocupació dels despatxos després de la baixa de 
nombrosos professors associats. 

Directora: indica que no s’ha mirat bé però comenta que la ocupació és correcta. 

Palà: diu que el fet de perdre una aula i partir-ne una altra implica perdre espai per 
docència. 

Jorge: demana novament si es pot treure la pancarta de fora, ja que la informació és 
obsoleta. 

Pla: indica que la grua per instal·lar la pancarta va valer 1700 € i que no hi ha pressupost 
per assumir aquest cost actualment. 

Dorado: exposa que troba molt positiu que la Universitat assumeixi l’actual remodelació. 
Les últimes millores en els laboratoris de Química s’han finançat a través de projectes i 
demana que es tingui en compte que ara també existeix la necessitat de reestructurar els 
espais tant docents com de recerca. 

Directora: aclareix que quan es van fer els laboratoris de química no era durant el seu 
mandat. 

Jorge: justifica la inversió ja que la UPC ingressarà una quantitat important de diners 
procedents del projecte europeu Optimore. Aclareix que també calia traslladar el laboratori 
de Materials des del CTM i que es paga des de UPC ja que la UPC tindrà ingressos 
procedents del lloguer del CTM a la FUB. Potser es podria intentar demanar que es 
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paguin la grua per treure la pancarta. Ara que la UPC finança la remodelació cal aprofitar 
per deixar-ho tot en les millors condicions possibles. 

Palà: demana el pressupost previst per la remodelació d’espais. 

Directora: aclareix que s’acosta a 80.000€. Instal·lar una cargolera era més barat però la 
UPC no ho volia i el director del departament 741 també prefereix que els laboratoris 
estiguin dins l’edifici de l’EPSEM. A més a més, per les cargoleres calia fer arribar les 
instal·lacions i fer fonaments. 

Jorge: no entén com la UPC no volia pagar les cargoleres que valien 50.000€ i ara se’n 
gasta més. 

Directora: justifica que és millor així perquè tot queda integrat. 

Oliva: opina com la Directora, que després es pot aprofitar el pati per fer altres coses. 

 

Finalment es sotmet a votació la realització de la remodelació amb un resultat de 12 vots 
a favor i 1 abstenció. 

 

La remodelació dels espais de l’EPSEM queda aprovada per consens. 

 

3. Assumptes sobrevinguts 

 

No hi ha intervencions. 

 

4. Torn obert de paraules 

 

Chavarria: diu que s’ha posat la plaça per la càrrega de cotxe elèctric i potser caldria 
posar una plaça a prop per minusvàlids. 

 

 

ACORDS 

S’aprova per consens: 

- Remodelació dels espais de l’EPSEM 

 

Vist-i-plau  

El Secretari     La Directora 

 

 

David Parcerisa                                                                  Rosa Argelaguet 

 

Manresa, 26 de març de 2015 


